



2 September 2019

Dear Parents,

Summer holiday has just come to an end. Our kids are looking forward to a new school year now.

Hong Kong community is now experiencing an unprecedented and complicated crisis; it is understood that parents are concerned very much about the school's preparation for the start of the school year.

As before, with the best interest of our students as the top priority, our school will operate and our class will go on as usual, ensuring that students' learning progress will not be affected. At the same time, our teachers will teach our students to look at current social affairs in different perspectives and nurture them the spirit of independent thinking.

As an educator, I think we are facing challenges in this era. To meet the challenges, we should stick to our post and work hard. Meanwhile, I wish we should protect our children as our own responsibility. Let us keep up the good home-school cooperation, be impartial and supportive to each other. With the advocacy of diversification, unity and respect, we shall face various doubts and uncertainties, and get through this hard time together.

If parents have any enquiries, please contact your Class Teachers. Our School has also set up a Crisis Management Team to handle any unexpected incidents. In case of emergency, please pay attention to the school announcements via the SMS, mobile applications or the school website. "Well-being, Being Well" is the theme of this school year, which will guide our teachers and students to think about what well-being is meant and how to be "at ease and relaxed".

May our students have a good start, and grow up fast! Wishing everyone a healthy body and mind.

Yours sincerely,

Principal Derek Yeung



各位家長：

暑假剛剛結束，孩子將迎來一個新的學年。

香港社會正在經歷一個前所未有、錯綜複雜的危機；相信各位家長十分關心學校的開課準備。

一如既往，校方會以孩子的最大利益為依歸，如常運作，照常教學，以保障孩子的學習進度不受影響；同時，亦會教導孩子以多元開闊多角度去面對社會時事，培養同學獨立思考的精神。

作為教育工作者，我認為這是時代對我們的挑戰。面對挑戰，我們必定會緊守崗位，努力工作。同時，我亦希望大家能以守護孩子為己任，讓我們家校合作，一視同仁，互相守望相助，以多元包容、團結尊重的精神去面對各種疑惑與未知，一起跨越困境。

若家長有任何疑問，請聯絡班主任。校方亦已經成立獨立工作小組以應付可能發生的突發事件，並會以短訊形式通知大家，各位可以多留意學校的手機應用程式或網頁消息。今年的學校主題是 **Well-being, Being Well**，引領師生去思考何謂 **Well-being**，什麼是自在自如。

在此祝願同學開課順利，快高長大！大家身心安康！

(楊永明校長)

二零一九年九月二日